
SMS Spørgsmål og kommentarer fra Borgermødet på Kulturstationen, Skørping, afholdt den 20 

september.  

Herunder spørgsmål og kommentarer modtaget på SMS, som ikke nåede at blive stillet til de fremmødte 

politikerne. 

• Hvordan vil man sikre den videre borgerinddragelse omkring bibliotekerne i Rebild Kommune?  
 
• Hvordan synes V og C at det vil hænge sammen Statens Kunstfond og Nordea bevilling på 1,5 million 
kroner med udgangspunkt i at gården ligger midt i et kulturelt centrum, hvor biblioteket er meget centralt, - 
og en evt. lukning af biblioteket? 
 
• I Rebild Kommunes vision 2035 står der: “Naturen og de små og store byer blomstrer side om side i vores 
kommune og forbinder os i et stærkt fællesskab”.  
 
Hvordan kan man på den baggrund arbejde med en model, hvor alle kommunens biblioteksmaterialer 
samles i byens største by?  
 
• Hvorfor er der slet ikke set på en model, hvor Skørping (eller en anden by) huser kommunens bibliotek?  
 
• Hvis der kun skal være et bibliotek i Rebild Kommune, kunne det så ikke ligge i Skørping? 
 
• Der er 12 km til Skørping fra Terndrup, og 8 km til Skørping fra Støvring. Satsede man på et bibliotek i 
Skørping og Nørager ville det give en mere spiselig afstand for alle kommunens borgere! 
 
• Hvornår lærer Rebild Byråd at undlade besparelsesforslag som er lig med forringelser? Som fx: 
1. Lukning af bibl. 
2  Lukning af lokal skoletandpleje 
3. Privatisering af off. boligveje 
 
 


